
Protokół Nr  7/09 
z wspólnego posiedzenia Komisji  Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  

w dniu  26 maja 2009 r. 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1.Otwarcie posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie wykazów nieruchomości przeznaczonych do zbycia przy ul. 1 Maja 29/1, ul. 
Sądowej 1 oraz ul. Szpitalnej 14/3. 
Przedstawia: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami,  

3. Zajęcie stanowiska w sprawie przejęcia od Zakładu Zespołów Elektronicznych „UNICON” 
w Białogardzie zabudowanej nieruchomości nr 668/10, obręb 017 o powierzchni 0,1009 ha. 
  Przedstawia: Beata Szulakiewicz, Naczelnik  Wydz. Gospodarki Nieruchomościami  

 

4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 
a) w sprawie zgody na zbycie przez Burmistrza zabudowanej nieruchomości gruntowej – 

druk F, 
b) w sprawie  zgody na zbycie przez Burmistrza zabudowanej nieruchomości gruntowej – 

druk G, 
Przedstawia: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami,  

c) w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych (ulic) w mieście Białogard – druk P, 
d) w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dla dróg, których 

zarządcą jest Miasto Białogard – druk D, 
Przedstawia: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza,  

e) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację 
przedsięwzięć inwestycyjnych  „Budowa ulicy Tatrzańskiej”  i  „Budowa ulicy 
Elbląskiej” – druk R, 

f) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2009 – druk S, 
Przedstawia: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta. 

5. Informacja z działalności Białogardzkiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Spółka 
z o.o.  za rok 2008 oraz plan na rok 2009. 

Przedstawia: Władysław Szymielewicz, Prezes BTBS Sp. z o.o. 

6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 1300 „otworzył” Przewodniczący Komisji – Bogdan Żurawski. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji i 
porządek  posiedzenia:  za-3( jednogłośnie). 
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Ad 2  

Wykazy nieruchomości przeznaczonych do zbycia przy ul. 1 Maja 29/1, ul. Sądowej 1 oraz 
ul. Szpitalnej 14/3 przedstawiła Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami. 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e   następujące wykazy nieruchomości 

przeznaczonych do zbycia: 
1) przy ul. 1 Maja 29, obręb 006, działka nr 296/1 i 296/4 o powierzchni 701 m2, 

głosując:  za- 3 (jednogłośnie), 
2) przy ul. Sądowej1, obręb 006, działka nr 434/1 o powierzchni 424 m2,  głosując:  za- 3 

(jednogłośnie), 
3) przy ul. Szpitalnej 14, obręb 011, działka nr 102, 103, 106 i 107 o powierzchni 

3074m2, głosując:  za- 3 (jednogłośnie). 
 

Ad 3  
Pismo w załączeniu  dotyczące przejęcie od Zakładu Zespołów Elektronicznych „UNICON” 

w Białogardzie zabudowanej nieruchomości nr 668/10, obręb 017 o powierzchni 0,1009 ha 
przedstawiła Beata Szulakiewicz, Naczelnik  Wydz. Gospodarki Nieruchomościami. 
 
 Odpowiadając na pismo GN.III.7224-1/241/09 z dnia 12 maja 2009 r. Komisja  
Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady  Miejskiej  na  posiedzeniu w dniu 26 maja 2009 r. 
zaopiniowała   p o z y t y w n i e  przejęcie od Zakładu Zespołów Elektronicznych „UNICON” 
w Białogardzie zabudowanej nieruchomości nr 668/10, obręb 017 o powierzchni 0,1009 ha, 
głosując: za-3 (jednogłośnie). 
 
 
Ad 4 
 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 

c) w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych (ulic) w mieście Białogard – druk P, 
Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza,  

Głos w dyskusji zabrali: 

B.Żurawski – pytał kiedy przejmiemy drogi powiatowe? Przewodniczący Komisji 
zbulwersowany jest sytuacją taką, że BSM sprzedaje działki na wieczyste użytkowanie a 
Miasto musi uzbrajać te  działki. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując:  za- 3 (jednogłośnie) . 

  
d) w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dla dróg, których 

zarządcą jest Miasto Białogard – druk D, 
Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza,  

Głos w dyskusji zabrali: 
Z.Rychter – stwierdził, że należy to odrzucić. 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że te środki są przeznaczane na remonty dróg. 

Komisja zaopiniowała negatywnie, głosując:  za- 0, przeciw-3, wstrzymało się-0 . 
 

f) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2009 – druk S’, 
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Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza,  

Głos w dyskusji zabrali: 
Z.Rychter – pytał jak daleko jest realizacja ul. Ciszewskiego? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że za 2 m-ce będzie zakończony projekt Parku Orła Białego, 

na baseny kąpielowe i monitoring w szkołach. Park będzie realizowany wspólnie z 
miastem Binz, gdyż to jest projekt partnerski, który zostanie skierowany do INTERREGU. 
Mamy już przygotowany wniosek, jeśli druga strona będzie przygotowana to w połowie 
czerwca br. podpiszemy wniosek. Jeśli chodzi o basen kąpielowy jesteśmy po 
rozstrzygnięciu na projekt techniczny. Wygrała firma z Ostrowia Wielkopolskiego. W 
budżecie jest zapisane 100 tys. zł na monitoring w szkołach. Sszkoły złożyły większe 
zapotrzebowanie. 

Z.Rychter – pytał o rewitalizację Starówki, Marszałek dołoży, czy kredyt zmaleje? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że nie zmaleje kredyt tylko  to jest prefinansowanie. 
Z.Rychter – pytał o żywot ronda na ul. Kołobrzeskiej i Drzymały? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że szybciej powstanie rondo na Kołobrzeskiej-Stamma. 

Jesteśmy na ostatnim odcinku przejęcia gruntu. W tej sprawie poprosi Starostę i 
Dyrektora z Koszalina. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując:  za- 3 (jednogłośnie) . 

 
 
Ad 5 

 Informację z działalności Białogardzkiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego 
Spółka z o.o.  za rok 2008 oraz plan na rok 2009 przedstawił Prezes BTBS Sp. z o.o. 
 Materiał stanowi załącznik do protokołu.  

 
Ad 6 
W sprawach różnychKomisja przegłosowała następujący wniosek do Burmistrza Miasta: 
Komisja wnosi o pilne przekazanie informacji kiedy rozpocznie się budowa chodnika od 
pomnika przy ul. Kołobrzeskiej do ul. Stamma. 
Wniosek przegłosowano: za-3 (jednogłośnie). 
 
Ad 7  

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1440 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

Przewodniczący  Komisji 
              

                   Bogdan  Żurawski 
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